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Dag alien

Ik heb contact gehad met de AP

1 Argumentatie noodzaak taskforce

Belangrijk is dat we hen van voldoende argumentatie voorzien waarom de maatregel nu moet blijven
bestaan Zij kunnen dat dan voorleggen aan het bestuur Op dit moment zien zij de noodzaak

feitelijk niet er is geen extra druk op de zorg De enige reden is een mogelijke tweede golf maar

dat argument alleen is onvoldoende @ MSI daarom is het belangrijk aan de taskforce te

vragen om met meer onderbouwing te komen waarom nu specifiek de maatregel moet blijven
bestaan Op dit moment ziet de AP er informeel geen nadere noodzaak toe dus het is

belangrijk juist vanuit de praktijk onderbouwing te krijgen Dat moet meer zijn dan het is

handig of het algemene verhaal over gegevensuitwisseling bij spoed Waarom is het vanuit de

praktijk noodzakelijk Ik heb de AP verteld over de brief van de taskforce en de reactie was ook

dat als zij vanuit de zorg nog met hele andere aanvulllende argumenten kunnen komen dit het

verhaal anders kan maken

2 AMVB

Ten tweede is belangrijk dat we kunnen laten zien dat op korte termijn de AMvB er zal zijn @

is een beetje kip en ei verhaal onderbouwing versus AMvB maar wat zouden we qua planning
kunnen melden De AP zou gehollpen zijn met de planning en inhoud van de AMvB op

hoofdlijnen Dan kan als overbrugging de gedoogmaatregel misschien in stand blijven maar dan

is er ook zich op legalisatie Dan is het voor het bestuur ook beter te overzien waar ze mee in

stemmen
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3 AP zal ook nadere gegevens opvragen bij VZVZ met name over misbruik en de rapportages die

VZVZ heeft aangeleverd worden ook betrokken bij de beoordeling

Volgende week donderdag spreek ik de AP weer dus het zou mooi zijn als we dan wat meer te

vertellen hebben @

onderbouwing kan komen kan dat binnen een week

zou je ook willen vragen op welke termijn de taskforce met de nadere10 2e

enkel voor ons intern Natuurlijk allemaal onder het voorbehoud dat we de Corona opt in in stand

willen laten Voor ons intern lijkt me relevant dat nadat we reactie taskforce gehoord hebben vast te

stellen Blijft het nuttig hierop in te zetten

Groeten
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